
 
 
 

Σχετικά   με τη δακοκτονία. 
 

 
Τη φετινή χρονιά είχαμε στη Ζάκυνθο ήπιο χειμώνα, χωρίς ιδιαίτερα χαμηλές 
θερμοκρασίες και ήπιο καλοκαίρι χωρίς αντίστοιχα ιδιαίτερα υψηλές θερμοκρασίες. 
Τα παραπάνω δεδομένα καθώς και άλλες κλιματολογικές συνθήκες έχουν 
ανησυχήσει του αγρότες που ασχολούνται με την παραγωγή ελαιολάδου καθώς 
φοβούνται για την εμφάνιση δάκου και την υποβάθμιση του ελαιολάδου, σε περίοδο 
μάλιστα που η τιμή πώλησής του είναι εξευτελιστική, ενώ τα κόστη παραγωγής 
για τους αγρότες βαίνουν συνεχώς αυξανόμενα. 
Ερωτάται η Περιφερειακή Αρχή τί ενέργειες έχει κάνει για τη έγκαιρη εφαρμογή 
φέτος της δολωμτικής δακοκτονίας στη Ζάκυνθο, προκειμένου να ξεπεραστούν 
προβλήματα 
που και πέρυσι είχαν ανακύψει στην εκτέλεσή της και οδήγησαν σε καθυστέρηση 
εφαρμογής του μέτρου. Επισημαίνεται δε ότι η αποτελεσματικότητα του μετρου 
εξαρτάται κατά κύριο λόγω από την έγκαιρη και καθολική εφαρμογή του. 
 
ΟΙ ΕΠΕΡΩΤΩΝΤΕΣ Περιφερειακοί Σύμβουλοι: 
 

Γκισγκίνης Νίκος 
Κεφαλληνός Διονύσης 
Κολυβά Ευγενία 
Μπαλού Αλεξάνδρα 
Χαραλάμπους Μπάμπης 

 


